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Svar på spørgsmål 242 (Alm. del): 

I brev af 16. marts 2018 har udvalget efter ønske fra Jakob Sølvhøj (EL) 

stillet mig følgende spørgsmål: 

Spørgsmål 242:  
”Deler ministeren blandt andet Danske Gymnasieelevers Sammenslut-

nings, DGS, bekymring for, at de store klasser på de københavnske 

gymnasier kan have negative konsekvenser for kvaliteten af undervisnin-

gen og især for de svageste elever i de meget store klasser?” 

 

Svar: 

Det fleksible klasseloft blev indført for at begrænse klassekvotienterne i 

de gymnasiale uddannelser af hensyn til blandt andet undervisningskvali-

teten. 

 

Jeg mener naturligvis, at de gymnasiale institutioner skal overholde lov-

givningen og dermed sikre, at klassekvotienterne ikke overskrider 28,0 

elever i gennemsnit. 

 

Det er vigtigt, at lærerne på gymnasierne har tid til at fokusere på de ele-

ver, der er fagligt udfordrede, og det er det fleksible klasseloft blandt 

andet med til at skabe rammerne for. 

 

 

Med venlig hilsen 
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